
Zn: or.0012.L.2ol9 Protokół

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniu 24 czerwca 2019 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka i na wstępie

powitał członków Komisji.
Stwierdził , Że na stan l5 członków Komisji zgodnie zIistą obecności w posiedzeniu udział

bięrze 15 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokofu.

Następnie Przewodntczqcy Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Sekretarza Gminy Barbarę Badelską,

- Skarbnika Grniny Bogumiłę Wyciszkiewicz,
- Dyrektorkę PSP w Fałkowie Mirosławę Palus,

- Dyrektorkę PSP w Czermnie Mariannę GruŻynę Michalską,

- Księgow4 oświaty Halinę Soboń,

Lista obecnoŚci stanowi załqczniknr 2 do niniejszego protokołu.

Wraz z zaptoszeniami uczestnicy posiedzenia otrzymali proponowany porzędek

posiedzenia w zwtązku z tym Przewodniczqcy Rady Gminy zwtócił. się o zgłaszatię zmlan
do tego porządku.

Do proponowanego porządku nie zgł.oszono zadnychzmian, został' onprzyjęty
jednogłośnie i stanowi zatącznik nr 3 do niniejszego protokofu w następującym

brzmieniu:
1. otwarcie posiedzenia i stwierdzęnię quorum.

2. Przyjęcle porz4dku posiedzenia

3'. Przyjęcieprotokołów z poprzednich posiedzeń Komisji.
4. ocena realizacji budżetu Gminy po stronie dochodów i wydatków w I kwartale 20119

roku.

5. Kontrola wydatków na zaL<lp oleju opalowego i węgla kamierrnego w szkołach na

terenie Gminy w okresie od 01 stycznia do 31 ma1a20l9 roku.

6. Informacja na temat funkcjonowania przedszkoli w roku szkolnym 201812019.

7. Podsumowanie pracy Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie i Publtcznej

Szkoły Podstawowej w Czermnie w roku szkolnym 20I8l20I9.
8. Debata na tęmat Raportu o stanie Gminy.
9. Sprawy różnę.

1 0 . Zakoitczenie p o siedzenia.

W związlr:t. z tym, że do protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji nre



z gto szoto iadny ch uw ag zo stały one prz yj ęte j e dno gło śnie :

Protokół zposiedzenie Komisji Spraw obywatelsl<lchz dnia 15 maja 2019 roku,

Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczęgo z dnlaf7 maja20l9 roku,

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dniaf8 mąa 2019 roku.

Ad.pkt.4.
Przęwodn rczący Rady Gminy prowadzenie posiedz enia przekazał. Grzegorzowi

Baranowi Przewodni czqaemu Komisj i Rewizyj nej, który udzielił głosu B ogumile

Wyciszkiewicz Skarbnikowi Gminy.

Zapoznała ona zebranych z realizacjąbudŻe|u Gminy po stronie dochodów i wydatków w I

kwartale 2019 roku.

Plan dochodów budżetu Gminy rc2OI9 rok po wprowadzonych zmianachzostał'

określony na kwotę 23 54| 556,43 zł.

W I kwart alebieiącego roku dochody zostaty zręaIizowane w kwocię 5 627 79I,10 zł co
stanowi 24,00oń.

Dochody bieiqce na plan 19 4g7 f45,O7 zł zostały wykonane w kwocie 5 6f1 f72,I0 zł co

stanowi 28,00,ń.

Plan wydatków buclietu Gminy na20|9 rok po zmiatachzostał określony na kwotę

23 535 I24,O7 zł',w lkwartale zostałwykonany w kwocie 5 030 967,59zł. co stanowi

21,37oń dodała Skarbnik Gminy.

Wykonanie wydatkówbieżącychzap\anowanych na2019 rok w kwocie I7 701' 399,4f

wyniosło 4379848,62zł co stanowi 24,740ń.

Wydatki majątkowe zup\atowanę w kwocie 5 833 724,65 zł. w omawianym okresię

zostały wykonane w II,160ń co stanowi kwotę 651 118,97 zł' stwterdziła Skarbnik Gminy

Bogumiła Wyciszkiewtcz.
Będąc przy głosie Skarbnik Gminy poinformował'a, ze w okresie od 0l .01.2019 do

3I.O3.2OI9 r wprowadzote zostały zmiany w budżecie Gminy rc20t9 rok zarówno

uchwałami podczas sesji Rady Gminy jak równięż zarzqdzeniami Wojta Gminy.

- Następnie Skarbnik Gminy szczegótowo omówiła rea\izacjębudżefu gminy w

okresię I kwartatu 2019 roku po stronie dochodów i wydatków w poszczegóItych działach,

r ozdziałach i paragrafach.

Wypowied źPani Skarbnik uzupełnił Wójt Henryk Konieczny, który poinformował

o realtzacjr ważniejs zychzadań inwestycyjnych prowadzonych w okręsie I kwartafu 2019

roku.
Na zakońc zętlię Wójt oraz Skarbnik Gminy udzielili wyjaŚnień i odpowiedzlell'na

pytania dotyczące tego tematu.

Informacja z wykonania budŹetu Gminy zalkulartałz}|g roku stanowi zaŁączntknr

4 do protokofu.

Po wysfuchaniu dodatkowych wyjaśnień pozytywnie oceniono przebiegrealizacjt

bud:Żetu Gminv w I kwartalef}I9 roku.



Ad. pkt.S.
o wydatkach poniesionych w szkołach na zakup oleju opalowego i węgla

kamiennego w okręsie od 01 stycznia do 3l maja2o1'9 roku poinformowała księgowa

oŚwiaty Halina Soboń.

W Publicznej Szkole Podstawowej w Fałkowie na zaklp oleju opalowego w omawianym

okresie wydatkowano kwotę 40 297,68 zł'.

W związ1<tlztym, Że opa\do Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie został zakupiony

w miesiącu grudniu 2018 roku nie było potrzeby zakupu w omawianym okresie roku

bieżącego.
Informacja stanowi załącznilknr 5 do niniejszego protokotu.

Ad. pkt.6.
Prowadzenie wspólne g o posiedz enia przej ął' Przęwodn iczący Komisj i Spraw

obywatelskich Bogusław Bartos, który udzielił głosu dyrektorkom szkół podstawowych.

Jako pierwsza głos zabrałaMirosława Palus Dyrektorka Publicznej Szkoły Podstawowej w

Fałkowie.
Poinformowała ona, ze w roku szkolnym 201r8l2OI9 funkcjonowały 3 oddziały

przedszkolne : 6.cio latków tzw.,,O,,, 5-cio latków oraz 3.4 latków.

Następnie gŁos zabrała MariannaGraŻytaMichalska Dyrektorka Publicznej Szkoły

Podstawowej w Czermnie i poinformowała ze w szkole w roku szkolnym 20]'812019

funkcjonowały 2 oddziałyprzedszkolne: 18 dzieci 6-cio latków oraz 14 dziecl' młodszych.

Ad. pkt.7.
W kolejnym punkcie posiedzenia glos zabrałaDyrektorka Publicznej Szkoły

Podstawowej w Fałkowie Mirosława Palus i poinformowała o działa\ności tej placówki w

roku szkolnym 201 812019.

Publiczna Szkoła Podstawowa im.

f0I8l20I9 prowadziła:

OdfuiaLy przedszkolne

Stefana Zeromskiego w Fałkowie w roku szkolnym

O ddzia\y kl as edukacj i wczesnoszkolnej

oddziaŁy kl. IV _ VIII

oddziały gimnaĄalne kl. I[
W roku szkolnym 2OI8lf0:I9 ogółem było 18 oddziałów w których uczył.o się 333 uczniów.

Grono pedagogic zne Liczył'o 3 3 nauczycieli

obstugaszkoły-9osób
Formy nauczania to:

- zajęciadydaktyczne,
- opiekuńczo-wychowawlzę,
- wczesne wspomaganie _ I uczęn

- flavczaflie indywidualne - 4 uczruów (nle przez cały rok szkolny),

- zajęciarewalidacji,



- zajęcia korekcyjno-kompensacyj ne,

- pomoc psychologiczno-pedagogiczna,
- za1ęciapozalekcyjne wg. zainteresowań uczniów,

Konkursy wojewódzkie:

XVI Konkurs Z Językapolskiego dla uczniów klas gimnazjalnych woj.

świętokrzyskiego
Finalistka - Barbara Orman
opiekun - p. Matgorzata Kęsik

Konkursy powiatowe

1. I miejsce w V edycji Powiatowego Master Chef - w Zespole Szkół

PonadgimnazjalnYch nr 3.

DruŻynaw składzie: Patrycja Pluta i Patrycja Liziflczykz klasy IIIa gimnazjum.

Opiekun - p. Hubert SzYmczYk.

2.,,Bezpieczeństwo na piątkę'l - etap powiatowy.

Druiynaw składzię: Malczak Zuzanna, Michalski Jan, orman otylia.

Opiekun - p. Beata Gonerka.

3. ogólnopolski Turniej Wiedzy Pożnrniczej ''Młodzież,ZapobiegaPożarom'' .

eliminacje gminne.

I miejsce. Bartłomiej Marchewka KL. vI B'
II miejsce - Marchewka Damian kl. V B.

Opiekun - p. Beata Gonerka

4. ogólnopolski Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym. eliminacje powiatowe

- III miejsce. Julia Skwarek, Julia Kubka, Michał Kowalski,

Opiekun - p. Beata Gonerka

Konkursy szkolne

1. Konkurs p\astyczny: ,,Polskie symbole narodowe"'

2, Konkurs na naj leps zę hasło promuj ące noszenie elementów odblaskowych.

3. Konkurs wiedzy o zawodaęh pt. mój wymarzony zawód,

4. Szkolny konkurs wiedzy o krajach niemieckoj ęzycznych,

5. Kangur matematYazny.

6. B oŻonar odzeniowy konkurs plastyczny- bombka.

' Bezpieczeństwo w Internecie.

8. Wielkanocny konkurs plastyczny.

9, Międzyklasowy Konkurs Plastyczny - Uczniowię klas pierwszych wykonali zal<ładL<l'

do ksiąiek.
10. Międzyklasowy Konkurs Plastyczny. Uczniowie k1as pierwszych wykonali,

ilustracj ę do pierwsz ej przecryĄanej ksi4ż ęczki.



II. ,,Czyste powietrze, woda, gleba ziemifałkowskiej'' konkurs plastyczny o ochronie

środowiska.

Sport

1. Finał powiatowy o puchar marszaŁkaw mini piłce siatkowej dziewcząt.

2, Finał powiatowY ,,Z Podwórka Na Stadion o Puchar Tymbarku''

3. Turniej mini piłki siatkowej akademii siatkówki PGE SKRA Bełchatów-Przedborz

05-1 1-2018.

4. Turniej mini piłki siatkowej akademii siatkówki PGE SKRA Bełchatów.

5. Noworoczny furniej akademii piłki siatkowej PGE SKRA Bełchatów.

6. Zawody gminne w drużynowyrn tenisie stołowym.

7. Mistrzostwa szkoły w tenisie stołowym.

8. Powiatowe zawody w tęnisie stołowym dziewcząt, i chłopców.

9. Zawody powiatowe w tenisie stołowym dziewcząt i chłopców.

10.Finał powiatowy dziecięca piłka ręczna. szczypiorniak IV.

|I.Zawody powiatowe w mini piłce siatkowej dziewczątfjl9,
If .Finałwojewódzki z podwórka na stadion.

Sport klasy III gimnazjum

1. Mistrzostwa Publicznej Szkoły Podstawowej w Tenisie Stołowym Dziewczqt_

Fałków.
f . Mistrzostwa Publicznej Szkoły Podstawowej w Tenisie Stołowym Chłopców -

Fałków.
3. Turniej Piłki Siatkowej Chłopców o Puchar Komendanta Powiatowego Policji w

Końskich.
4. Zawody Gmirure w Druz1mowym Tenisie Stołowym Dziewcz4t i Chłopców rocznik

" 2003 i młodsi - Fałków.

5. Turniej Piłki Siatkowej Kobiet pod patronatem Burmistrza Miasta i Gminy

Przędbórz.
6. ZawodyPowiatowe w DruŹyrrowym Tenisie Stołowym Dziewcząt Fałków.

7. Zawody Gminne w Piłce Siatkowej Dztewcząt rocznik 2003 imłodsi - Fałków.

8. xXX Turniej Piłki Siatkowej Kobiet Fałków.

9. Finał Powiatowy w Piłce Siatkowej Dziewczqt Gowarczów.

|O.Udział.w flna}e wojewódzkim dzięwczqtw piłce siatkowęj - Staszów.

l 1.Półfrnał wojewódzki w piłce nożnej chłopców - Jędrzejów



Konkursy i akcje w których uczestniczyła szkoła:

Akademia Skry Bełchatów

. Głównym celem Akademii Siatkówki Skry Bełchatów jest objęcie szkoleniem dzieci

klas IV-VI szkół podstawowych na terenie województwałódzL<tego' a takŻę

zainteres owanych o śro dków sp oza woj ewó dztwa.

. W późruejszym czasie,utworzenie na tej bazte grup młodzików i kadetów lub

szkolnych klubów sportowychzwiązanychz PGE Skrą Bełchatów, uczestniczących

w rozgrywkach juniorskich.

EUROPEJSKI PROGRAM,,OWOCE W SZKOLE'

. Dzteci z k|as I-III otrzymują darmowe owocę iwarzywa w ramach Unijnego

Programu ,,OWOCE W SZKOLE", Celem programu,,Owoce w szkole" jest

długoterminowa zmiana nawyków iywieniowych dzieci i rrttodzteŻy poprzez

zwiększenie udziafu owoców iwarzyw w ich codziennej diecie, na etapie na którym

kształtują s ię ich nawyki żywieniow e or aZ propagowanie z drowe go o dżywiania.

Program wFoŚ w Kielcach _ pracownia edukacyjna w każdej szkole.

. Pracownia ekologiczna ,,Czyste powietrze, woda, gleba ziemi

fałkowskiej', utwotzorlaw ramach zadania z dziedziny edukacji

ekologicz nej realizowanego pt zez Gminę Fałków dotowan ego Ptzez
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w

Kielcach.
j W roku szkolnym 2018/2019 szkoł'aprzygotował'a wnioski na: Aktywne

tablice i Pracownię komputerow4.

Umiem PĘwać

Lekcje pływania na basenie dIa dzięci klas I iII - 20 wyjazdów.

Akcje charytaĘłnne

. Góra grosza.

. Szkoło pomóż i Ty.

. Zbiórkaznlczy,

. Kwęstaw dzięnWszystkich Świętych, Stowarzyszenie opieki Paliatywno -
Hospicyjnej im. Bł. ks. Kazimięrza Sykulskiego w Rudzie Biataczowskiej.

. Zbiórka publiczna - ''Rodziny.rodzinom dotkniętym chorobą nowotworową''



. 27 finał Wielkiej orkiesĘ Świątecznej Pomocy.

. Nie jesteŚmy obojętni!.

. ,, Sursum Corda'' - charytatywna akcja sprzedaŻy kartek świątecznych.

Dział,ania związane z obchodami 100. lecia odzyskania niepodległości przez Polskę

1. obchody 100-1ecia odzyskania niepodległości przez Polskę - akademia.

2. ,,Szlakiem ku NiepodległoŚci- zapal zticz pamięci'' Uczniowie z klasy ,7 
a i 7b odbyli

lekcję wychowaw czą w terenie.

3. Konkurs Pieśni i Poezji PatńotycznĄ z okazji 100 _ lecia NiepodległoŚci Polski

4. Biegi niepodległości- Fałków 10-10-2018.

5. Mtodzi obyvatele - rrl.odzi patrioci - lekcja WOS.

6. Wyjazddo Filharmonii Świętokrzyskiej - o Lechu, Czechu i Rusie - czy|i legendy

opowiadane muzyk4.

1. Śpiewamy dla,, Niepod1egłej''.

8. Ży*ulekcja historii na wycieczle - wycieczkaklas VIII do Lublina i Muzeum w

Majdanku.
9. Wyjazdklas VIII na film "Dy'uvizjon 303. Prawdziwahistoria".

IO' Żywalekcja historii ,,Ku niepod1egłej''.

1 l . Wypraw a w przeszłośÓ, wszystkie klasy zwiedzały Dom Ludowy w Fałkowie.

Wvcieczki

1. ,,Królewskie Miasto'' _wycieczka do Sandomięrzaf}I9 r.

2. Wycieczka klas VII i Vm do Warszawy.

3. Wycieczka do Warszawy uczniów klas IA, IB i III.

4. Wyjazdedukacyjny uczniów klas III do Kielc.

5. Maleniec - historia nam bliska.

6. Wyjazd do teatru w Kielcach - klas IVa i IVb ,,Tytus, Romek i A Tomek, czyh jak

" zostai artystą''.

7, Wyjazd do Filharmonii Świętokrzyskiej ,,Jak Antoś został królewskim muzykiem'' -
mikołajki w filharmonii.

8. Wyjazddo kina uczniów k1as II i il.
g. Wyjazddo Kielc -MeczpiłI<tręcznej Vive Kielce

10.Wyciec zka do Teatru im. Stefana Zeromskiego w Kielcach - kl. V a i V b, spektakl

,,Pinokio".
11.Wycieczka klas III gimnazjum w dniach: 24.04- 26.04.2019 r. - KotlinaKł'odzka-

Praga.
If.wyjazddo kina - Film "Kurier" -Poszukiwaczezaginionej prawdy.

1 3 . Wyciec zka do Przedborskiego Parku Krajobtazowego.

l4.Wycieczka klas VIII: Gdańsk - Gdynia -Sopot.



Inne działania z żvcia szkołv:

1. DziefiMatematyki - "Zachowaj proporcje".

2. Liga mistrzów - rozgrywki międzyklasowe w piłce noznej.

3. Apel - Rocznica uchwalenia Konstytucji 3-go Maja.

4. DzieńZiemi20L9 - sadzenie drzewawparku.

5. Tydziefi Kultury Językazs - 29 marca 201'9 r.

6. Bulianów - ocalić od zapomnienia.

7, ,,Wyjść poza schemat,, _widowisko teatralne krakowskiego Impresariatu

Artystycznego,,InsPiracja" .

8. Akcj a ekologiczna,,wszystki ę dzleci zbierają e1ektroŚmieci''.

g. Akcja,, Pomagamy bezdomnyrrr psom zteręnu Gminy Fałków''.

10.44 Rajd Bab.

I | . Zajęcia profi lakty czte dla klas VIII.

|Z.Dzięil babci t dziadka.

1 3 . Spotkani ę z grupa,,Zaelektryzowani''

I 4.Dzięil B ezpiecznego Intern etu - 20 19 r.

l5.Noworoczny turniej akademii piłki siatkowej PGE SKRA Bełchatów.

16.Fałkowskie kolędowanie - przedstawieni dla osób samotnych.

1 7.,, Światło, które łączy .,' - B etlej emskie światło pokoj u.

18.Przedstawienię Tęatru Młodego Pokolenia z Białegostoku - BALLADYNA.
19.XI Gwiazdkowy Gminny Turniej Rekreacyjno- Sportowy'

20.Pamięć oZmarłych - opieka nad grobempartyzantow.

2 1 . Święto Komisji Edukacji Narodowej.

f2, P r ze dstawi eni e pt.,, Zw tązki fraz e o 1o glczne,,

"' Sprawozdante z działa\noŚci szkoły w roku 2018120|9 stanowi załącznIkw 6

do niniejszego protokołu.

o funkcjonowaniu w roku szkolnym 2018120|9 Publicznej Szkoły

Podstawowej w Czermnie poinformowała Dyrektorka tej placówki MariannaGraiyna

Michalska.
w PSP w Czermnie w roku szkolnyn fOI8l20I9 zatrudnionych było: 1 dyrektor,

|f nauczycieli na pełnym ętacie w tym 3 mianowanych i 9 dyplomowanych.

S zkoła zap ew niała wszystki m nallczy cielom możliwoś ć korzystania Z pomocy

dydaktycznych oraz stworzyła właściwe warunki do pracy własnej.

Placówka posiada dobrzewyposazoną salę komputerowq,f tablice interaktywne' nowe

przyrządy gimnastyc zflę naplacu zabaw oraz sale gimnastyczną i boisko wielofunkcyjne.

P1acówka podobnie jak w ubiegłych latach współpracowała z wieloma instytucjami

działąqcymi na teręnie gminy jak równiez powiatu.



W ciągu całego roku szkolnego 2018/19 odbyły się następuj4ce wydarzenia,.

Wrzesień:

o Spotkani e z poliĄantem ,,Bezpieczna droga do i ze szkoły '';

C Przeprowadzenie katechezy otwartej w Końskichzudzlałęm uczniów dla

katechetów
z rejonu koneckiego;

o Dzien chłopaka;
o lJdział.w pokazie historycznym,, Ku niepodległości '';

. Wyjazd uczniów do kina w Kielcach na film,, Dywizjon 303 '';

o Wycieczka autokarowa ucz. kl. III Krakow - Łagiewniki;
o Festyn w Częrmnie ,, ocalió od zapomnienia '' - występy uczniów;

Paździęrnl'k:

. Akademtaz okaĄł,, Dnia Edukacji Narodowej '';

. Wyciec zkauczniow kl. 0 - III do Tesco .ldziaŁw projekcie ,, od uprawy do

potrawy ";
. Wycieczkauczntów kl. VII - ViII do oświęcimia;
. I]dziaŁuczniów w występie cyrku,, Bingo '';
. Ślubowanie klasy I;

. Całoro czfIe poruądkowanie grobów żotnierskich;

Listopad:

. Dztenmnzyczny,, Tańce towarzyskie na świecie '';

. IJroczysta akademtaz okaĄi 100 - lecia Niepodległości;

. IJdziałw Marszu Niepodległości, wspólne Śpiewanie hymnu;

. Konkurs recytatorski Wolna Polska;

. DyskotekaAndrzejkowa;
Grudzień:

o Mikołajki w szkole;
o lJdztaŁuczniów klas młodszych w l1 turnieju gwiazdkowym w Fałkowie;

o Wyjazd do teatru rrnJzycznęgo w Łodzi na balet ,,Dziadek do orzechów '';

o lJdziałw przedstawieniu teatralnym,, Cenne rady,,;

o Wyjazddo Przedb OrzarLaprzedstawienie tęatralne ,, Jermiołuszek, świąteczny

duszek ";
o wycieczka do kina w Kielcach na film,, Planeta singli ";

o |Jdziatuczniów w szkoInym konkursie ,, Kalendarz advtęntowy '';

o Jasełka i wigilie klasowe;
Styczeń 20|9:

. Spotkanie z policjantem ,,Bezpieczne ferie zimowe " - pogadanka;

. XVI konkurs kolęd i pastorałek;



. Choink a d|a dziecr - dyskotekę prowadztł ,,DJ ERYK ', wraz z poczęstunkiem i
rozdanięm paczekod Rady Rodziców;

. Szkoletię zudział.em Strazy pozarnej nt. pr7episów przeciwpozarowych;

Luty:

. Apel - ,,Dztenbezpiecztlego Internętu '';

. Zotgatlizowanie poczty walentynkowej przez Samorząd Uczniowski;

. Zorganizowanie mvzycznęgo festiwalu walentynkowego - nagranie płyty w

proiesjonalnym studiu Pana Bogdana Kowalewskiego - muzyka z zespołu ,,

Maanam ";
. Kwesta WalentYnkowa na rzecz PCK;
. Słodyczę d\anajbardziej potrzebujących - dar PCK;

Marzec:

. |Jdziat.uczniów w naukowej epidemii,,Czary, mary i alchemia '' . występ 8ilPY,,
Zaelektryzowani ";

. I]działuczniów w XVI edycji diecezjalnego konkursu pieśni i poezji patriotycznej ,'

Kocham moją ojczyznę '' w Gowarczowię - wyróżnienie;
. L]dziat,,.",'ió** IV konkursie o ,, Pióro Wójta '' - Mistrz ortografii;
. Apel z okazjt Dnia Kobiet;
. Pierws zy dźietwiosny - wyjazddo kina na film ,, o psie, który wrócił do domu',;

. Sprzątanie świata;

. Wyjazd uczniów klasy VIII na koncert Michała Szpaka do krakowa, zwiedzante

Krakowa
i Wieliczki;

. Zorgatlizowanie zbiórki artykułów szkolnych dla dzieci z Syrii;

. Wyfonanie i sprzedaŻpalm wielkanocnych dla dzieci chorych onkologicznie;

. Szkolny etap ogólnopo1skiego konkursu wiedzy o stylu iycia ,, trzymaj fotmę '''

. Konkurs plastyczny SKo - oszczędzamw SKo '';

Kwiecień:

I
a

a

o

Maj:

Wyjazd na sztukę teatraln4 do Przędb otza )) Pinokio

Zoiganizowanie zbiórki produktów spozywczych,, Czerwonokrzyski zajączek,

Akademia z okazji228 rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja,

Realizacja programu ,, ZnĄdź właŚciwe rozwiązatte,'

Filharmonia - Koncert irlandzki - muzyka celtycka,

Konkurs pięknego czytanta dla klas Iv - VI,
Prezentacja multimedlialna ,, Nasz patron ,' dlauczniów kl. IV - VilI'
Uroczysta akademia z okazji Dnia Matki,
Zorganizowanie wspólnego cz7Ąaniabajek dla dzieci klas 0 w Bibliotece Publicznej,

Konkurs plastyczny,, Potlret mojej Mamy",

L]dztałuczniów klas IV - VIII w uroczystości patriotycznej w Bulianowie,

upamiętniającej rnord Polaków t Żydów przęz hitlerowców,

Konkurs historycznY - ,, HistoriaCzetmna",

a

o

a

o

o

o

o



o Akademiaz okazjiVl dnia języków obcych,

Czerwiec:

o Występy uczniów na fest1mie rodzinnym w Fatkowię,
o Wycięczl<t cyL<Itczne na basen we Włoszczowie,
O Wycieczkauczniów klas IlI do Częstochowy, udział' wę mszy świętej,

o 3 - dniowa wycieczka - Biskupin,Poztah, Gniezno,
. Pręlękcja nt. bezpięczrLewakacje - spotkanie z pielęgniarĘ i policjantem,

o IJdział'w akcji ,, Czyste powietrze wokół nas,''

o lJdziałw ru1dzie pieszym i rowerowym do Przefuorza,
o Zorganizowanie I konfęrencji młodych językoznawców,

o Wycieczkaprzedszkolaków wtaz z rodzicami do gospodarstwa agroturystycznego w

Marcinkowte, jazda na kucYku,
o Całoro cznę zbteranie nakrętek dla hospicjum,
o \]dztatw akcji charytatywnej ,, Rak and Roll '' - oddaj włos - ścięcie włosów dia

fundacji robiącej peruki dla kobiet chorych na raka,

o |Jdztałw akcji,, Szklanka rnleka ,' oraz ',Warzywa 
i owoce'',

o IJdziaŁ w akcji ,, Góra grosza,,,

Jak dalej poinformowała Dyrektor Michalska szkoła w minionyn roku

szkolnym przygotowała wnioski do projektu,,Aktywna tabiica'' oraz o Pracownię

matematy czfio.pt zyro dni c z ą.
Przedstawione sprawozdanie stanowi zał4cznlk nr 7 do protokołu.

Ad. pkt.8.
ProwadzęnieposiedzeniaprzejąłJan RutowiczPrzęwadticzący Komisji Rozwoju

Gospodarczego iudzielił głosu Wójtowi Gminy Henrykowi Koniecznęmu.

Poińformował on, ize zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym od 2019 roku

ostał wprowadzony obowiązek sporządzenia raportu o stanie gmiriy.

Raport ten obejmuje podsumowańę działalności Wojta Gminy za20|8 rok.

Przygotowanle t.go iaportu miało na celu uzyskanie dokładnego wglądu w sytuację

społeczno- gospo dar czq gmity.
Informacje zawatte w raporcie pochodzą z wielu źródęł. i zostały przygotowanę przęz

osoby reprezentuj ą"",uió*no Urząd Gminy jak równięż jednostki organtzacyjne Gminy

mięizy innymi: Gminny oŚrodek Pomocy Społecznej, Gminnę Bibliotekę Publiczn4,

Insiytrlc;e oŚ*iuto*., Publiczny Zal<ładopieki Zdrowotnej, ochotnicząStraiPoiamą.
W ńaporcie wykorzystano również informacje Komisańatu Policji w Radoszycach oraz

Powiitowego Urzędu Pracy w Końskich poinformował Wójt.

Jak dalej poinfonnowat Wójt raport sporzqdzony jest pierwszy raz i zawtera obszem4

wiedzę ni tęmat gminy. W kolejnych latach Rada Gminy moze wskazać jakie zagadnienla

taLeż:y rozbudowaÓ w następnym Raporcie o stanie Gminy.
W omawianym temacie głos zńrałaradna z miejscowości Czermno Elżbięta

Sliwińska, która zwróciłauwagę' Że z informacji Pub1icznęgo ZaL<Ładu opieki Zdrowotnej

w Fałkow ie zawartych w Raporcie wynik a, Że w 20 1 8 roku uległa zmniej szeniu o 1 8 i
|iczbaosób deklarujqcych korzystanie z usług lekarza.



Zwrociła się ona do Wójta z zapytaniem jaka jest tego przyczpa.
W odpowiedzi Wójt stwierdził 

' 
Że przyczyny tego mogą byĆ róŻne mlędzy innymi

zmniejszenie się \iczby mieszkańców Gminy ale rÓwniezto, ie pacjenci maj4 możliwoŚć

zadęklarowania się do innych przychodni.
Głos ponownię zabrała radna Śh*inska, która zasugęrowata, iejedną z głównych

przyczytl' jest brak lekarzy w ośrodku Zdrowiaw Czermnie.

W 
"*i4"[u 

zbral<temmożliwości skorzystania z opieki lekarskiej w ośrodku Zdrowiaw
Czermnię azy w oŚrodku Zdrowiaw Fałkowie mieszkańcy deklaruj4 się do innych

przychodni w tym równiez do Marlla-med w Czermnię.
^lrzlciągający 

się problem z brakiem |ekarzy nadal wzbtdzaniezadowoIenie wśród

mięszkańców dodała radna.
Ustosunkowując się do wypowiedziradnĄ Wójt stwierdził, ię Marlla-med ma

równięz podpisan4 umowę z Narodowym Funduszem Zdrowiaito, że mieszkańcy

deklarują się oo tej przychodni nie koniecznie musi mięó zwtązekz brakiem lekarzy.

Będąc irzy głosi. Ńoji stwierdził, ze Gmina Fałków nie jest odosobnioru jeieLi chodzi o

brak.lelarzy poniewaztut,problem mają równiez inne gminy powiatu koneckiego.

Nie oznac zato, Że niejest nic robione aby istniej ący Laterenie Gminy problem z brakiem

Iekarzy rozwiązaĆ,
Przez 

-cały 
czas trwaj 4 poszukiwa nia \ekarzy zainteresowanych pracą na teręnie Gminy

stwierdził Wójt.
Jak dalej poinformował Wójt w poszukiwanię lekarzy zaatgaiowało się wiele osób, jednak

jak dotąd mimo usilnych starań nie ma oczekiwanych efektów.

Wójt poinformował równi ei, Że mimo dwukrotnie ogłaszanego konkursu na stanowisko

Dyrektora Publiczne go Za|<ładuopieki Zdrowotnej w Fałkowię nie zgłosił się zaden

kandydat.
Kontynuując swoj4 wypowiedź Wójt zaape\ował do uczestników posiedzenia o pomoc w

szukaniu lekarzy jeŻeli mają takie mozliwości.
W tym temacie głos zabrał Przewodn|cząey Rady Gminy Piotr Gonerka, który

potwierdził wypowiedzi Wój ta.

iak dalej poiniórmował Piotr Gonerka więlokrotnię uczestniczył onw rozmowach

dotyczqcych zatrudnienia lekarzy na terenie Gminy, osobiŚcię teŻ szuka i prowadził

rozlpowy z|ekarzami, niestety między innymi w zwiqz|<uz obwarowaniami prawnymi jęst

to trudne bo młodzi Iekarzę muSZą zrobić specjalizację w szpitalu i potem nie są

zaintęresowani pracą na wsi, aIekarzy z doświadczeniem jest dość wąskie grono.

Poinformował równie ż, ze prze:wodtttczył Komisji Konkursowej na stanowisko Dyrektora

Publicznę go Za[<ładuopieki Zdrowotnej w Fałkowie i po dwukrotnym ogłoszeniu

konkursu nikt się nie zgłosił.

Ad. pkt.9.
Na wstępie głos zabrata Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Maryla Domańska, która

poinformo wała, ię cztatkowie jednostki ochotniczej Straiy Pozarnej w Czermnie zgłosili

potrzebę zakupu 2 kompletów ubrań bojowych.
W tej sprawie_zwróciła się ona do Gminnego Komendanta oSP GrzęgorzaZgantacza,- 

GrzegorzZgaruacz wyjaŚnił, ze naLeżry to zgłosić Prezesowi jednostki oSP w

Czermnie pónieważ jednostki takich zakupów dokonuj4 we własnym zakresie'

}.{astępnie głoi zabrała radna z miejscowości Starzechowice Agnieszka Zęnka-



Zganiaczi poinformowała o problemach mieszkańców z odbiorem odpadow

wielkogabarytowych (głównie dużych opon od ciągników).
lak wynik a z przekazu mieszkańców pracownicy lrmy odbierającej odpady nie zgodzili się

na odóbranie duzych opon ciągnikowych dodaj4c jeszcze swoje niestosowne komentarze.

o problem ach z odbiorem odpadów wielko gab arytowych poinformowali równiez

inni radni.
Przy temacie odbioru odpadów radni poruszyli równiez sprawę problemów z odbiorem

odpadów elektrycznych.
W dalszej częścitego punktu głos zabrał radny z miejscowości Skórnice Jan

Rutowicz, który zwrócit się z zapytaniem: co wiadomo jest o obecnej działalnoŚci firmy

która składuje śmieci pod Pl4skowicami'
Przęwodnicz4cy Rady Gminy wyjaśnił, ze o ile mu wiadomo to firma Polskie

odpady Komunalne posiada pozwolenie zintegro\ń/anę na sktadowanię i ptzerób śmieci i

rozpoc.zęŁasegregacji i przetwórstwo śmieci. W sprawie tej była interwencja Wójta Gminy

do śta.oity Koneckiegolako organu wydającego pozwolenia na składowanie śmieci o

sprawdzenie prawidłowoŚci składowania śmieci t działania firmy. PoinformowaŁtównteŻ,

ze skieruje ponowne zaproszęnie do p. Roberta Pacha - właścicie|a zal<ładu, na sesje Rady

Gminy a6y wyjaŚnió jaki jest stan Zaawansowatliaprac i jak funkcjonuje firma.
- 

Naśtępńe głos zabrał radny z miejscowości olszamowice Bogusław Bartos t zwróclt

się z zapyt*i.* ćzy finnaprzewozowa EKo STAMAR odpowiedziała ta pismo

doty czące do datkowych kursów.
Przewodnicz4cy Rady Gminy poinformował, żrc dotąd nie ma odpowiedzi,

być może wiąŻesię to z naborem uczniów do szkół ponadpodstawowych i opracowaniem

nowych rozkładów jazdy,
Radna Elżbięta Śliwińska ponowiła prośbę o zadaszęrtte przystanku przy drodze

krajowej w miejscowości Czermno naprzeciwko szkoły.- 
Iiędąc pizy głosie, poinformowała ona o zerwarrychkablach linii telefonicznej

zttądu1qcych się na ulicy osnowa w Częrmnie w kierunku miejscowościZuzowy.
Zwróctłasię z wnioskiem o przekazanie tej sprawy firmie telękomunikacyjnej w celu

uprzątnię c ia zale gających kabli. 
Radny z miejscowości Wąsosz Robert Bomba zwrocił. się o rozwiqzanie istniejącego

tamproble mu zwiqzanęgo zkorzystaniem z bud;mku strażnicy oSP.
W tej sprawie Przęwodniczący Rady Gminy wyjaśnił, Że po zakonczęntu

posiedzenia Komisji zudziałemosób zainterosowanych odbędzie się spotkanie dotyczące

tego tematu.
Ad. pkt.10

W związkv ze zrealizowaniem porządku Przewodnicz4cy Rady Gminy

podziękował ws zystki m za udział i zatrkaął pos iedzenie.

Na tym protokół zakonczono,

Protokółowała:
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